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Κύριοι, κύριοι Υπουργοί,

Το Περιφερειακό Τμήμα της Κεντρικής Μακεδονίας του Γεωτεχνικού Επιμελητηρίου
Ελλάδας, εντός του περασμένου Μαρτίου, έστειλε επιστολή προς την πολιτική ηγεσία
των Υπουργείων Εσωτερικών και Αγροτικής Ανάπτυξης και Τροφίμων, την οποία
υπογράφει ο Πρόεδρος της Διοικούσας Επιτροπής του, όπου συνοψίζονται ζητήματα
και αδιέξοδα στον τομέα της πρωτογενούς παραγωγής, των οποίων η επίλυση άπτεται
σχετικών παρεμβάσεων της πολιτικής ηγεσίας των Υπουργείων σας. Οι εκπρόσωποι
της Διοίκησης του ως άνω Επιμελητηρίου στην εν λόγω επιστολή τους απαρίθμησαν τα
ανωτέρω είτε αδιέξοδα είτε αναγκαιότητες, που προκλήθηκαν ή και κλιμακώθηκαν από
τρέχουσες συγκυρίες, κάνοντας αναφορά σε σχετικές προηγηθείσες έγγραφες
επικοινωνίες τους μαζί σας. Συγκεκριμένα, όπως πληροφορούμαστε, ο ως άνω φορέας
έθεσε ενώπιόν σας: υπόμνημα για την επικείμενη τροφική ανεπάρκεια λόγω της
αύξησης του πληθυσμού της γης, υπόμνημα για την ανάγκη κατάρτισης στρατηγικών
προς καταπολέμηση των φυσικών καταστροφών από καιρικά φαινόμενα λόγω της
κλιματικής κρίσης, υπόμνημα για την ανάγκη ενίσχυσης της πρωτογενούς παραγωγής,
υπόμνημα σχετικά με την ανάγκη αντιμετώπισης των διαρθρωτικών προβλημάτων του
ελληνικού πρωτογενούς τομέα και του ελλείμματος του εμπορικού ισοζυγίου των
βασικών εισροών του,  υπόμνημα για την έλλειψη αυτάρκειας της πατρίδας μας στα
βασικά είδη διατροφής, ανοιχτή επιστολή του Προέδρου του Δ.Σ. του «ΓΕΩΤΕΕ» για τη
μείωση της παραγωγής σίτου και την αύξηση του κόστους των ζωοτροφών, υπόμνημα
για τη διαρροή των οικονομικών ενισχύσεων των αγροτών εκτός της χώρας, τόσο όσον
αφορά στα αγροτικά εφόδια, όσο και όσον αφορά στις αμοιβές εργασίας προς
αλλοδαπούς εργάτες γης, Δελτίο Τύπου για την ανάγκη περιστολής της φορολόγησης
του αγροτικού πετρελαίου, υπόμνημα για την αύξηση του κόστους παραγωγής των
αγροτικών προϊόντων λόγω της ανόδου του κόστους των ζωοτροφών και της ενέργειας,
χωρίς να επιχειρείται η εξεύρεση εναλλακτικών λύσεων εντός της χώρας μας, υπόμνημα
για την ανάγκη μεγάλης προσοχής και εμπεριστατωμένης μελέτης κατά τη χρήση
λιπασμάτων αλλά και την κατάρτιση των αγροτών επ’ αυτών, υπόμνημα για την ανάγκη
βελτίωσης των αγροτικών αρδεύσεων, υπόμνημα για την ανάγκη περιφρούρησης και
προστασίας της γεωργικής γης υψηλής παραγωγικότητας, υπόμνημα για την ανάγκη
αξιοποίησης της ελληνικής βιοποικιλότητας μέσω της διατήρησης σπόρων, υπόμνημα
για την ανάγκη πρωτοβουλιών υπέρ της εξαγωγικής προοπτικής των ελληνικών
αγροτικών προϊόντων, αφού ο αποκλεισμός της Ρωσίας, ως αποδέκτης αυτών, έπληξε
μεγάλο μέρος των Ελλήνων αγροτών, ιδίως της Μακεδονίας, υπόμνημα για την ανάγκη
θεσμοθέτησης ενός ενεργού ρόλου για τους γεωτεχνικούς επιστήμονες προς
διασφάλιση της ποιότητας στη διαχείριση αλλά και στην παραγωγή των αγροτικών
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εκμεταλλεύσεων, υπόμνημα για την ανάγκη συστηματοποίησης των φυτοϋγειονομικών
ελέγχων από εξειδικευμένο προσωπικό γεωπόνων, υπόμνημα για την κλιμάκωση των
κτηνοτροφικών ελέγχων, κατόπιν στελέχωσης των αρμοδίων Υπηρεσιών από ικανό
αριθμό κτηνιάτρων, υπόμνημα για την ανάγκη να επενδύσει η χώρα μας στον τομέα της
αγροτικής έρευνας και της βιοποικιλότητας, καθώς και υπόμνημα για την ανάγκη να
δρομολογηθούν πειραματικές καλλιέργειες και εκτροφές. Οι ως άνω εκπρόσωποι του
Περιφερειακού Τμήματος της Κεντρικής Μακεδονίας του Γεωτεχνικού Επιμελητηρίου της
Ελλάδας έκλεισαν την παραπάνω αναφερθείσα πρόσφατη επιστολή τους προς εσάς,
τονίζοντας ότι η ευημερία και η πρόοδος στη χώρα μας είναι ανέκαθεν ιστορικά
συνδεδεμένες, από την αρχαιότητα, με την ανάπτυξη του πρωτογενούς τομέα της
οικονομίας.

Με δεδομένα όλα τα παραπάνω,

Ερωτώνται οι κ. κ. Υπουργοί:

Προτίθεσθε να διαβουλευτείτε επί των ανωτέρω αναφερόμενων ζητημάτων με το
Περιφερειακό Τμήμα της Κεντρικής Μακεδονίας του Γεωτεχνικού Επιμελητηρίου της
Ελλάδας, τα οποία ζητήματα αναλύονται εκτενώς σε σχετική επιστολή του τελευταίου
προς το μέρος σας από τον περασμένο Μάρτιο;

Ο ερωτών βουλευτής

ΚΥΡΙΑΚΟΣ ΒΕΛΟΠΟΥΛΟΣ




